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Lions Club har delat ut idrottsstipendium till ungdomstalanger sedan 2016. I år får Isabella Blomkvist, som
startade fotbollskarriären i Gnesta FF, stipendiumet.
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Pepp i sjuksängen – fick stipendium från Lions
Gnesta
FOTBOLL

På söndag får Isabella Blomkvist ta emot ett idrottsstipendium i Gnesta. ”Jag blev lite chockad när de
ringde” säger 16-åringen.

Isabella ligger hemma sjuk när SN når henne. Det är andra gången den här hösten så hon låter lite trött.
Samtalet från Lions Club Gnesta blev därför en pepp som hon behövde.

– Mamma ringde mig och sa att jag måste svara om det var ett okänt nummer som ringde mig. Jag visste att
de delade ut stipendium till tränare men jag hade ingen aning om att de delade ut stipendium till spelare
också. Det är ingen i min närhet som fått det, säger hon.

5 000 kronor kommer att komma väl till pass nu när Isabella fixat egen lägenhet i Eskilstuna. Sedan skolan
startade i höstas bor hon nämligen där eftersom hon har kommit in på ett NIU-program.

Gnesta FF är moderklubb, men Isabella har även spelat innebandy i IFK Gnesta.

– Jag fick välja sport nu i våras så jag gjorde min sista säsong med innebandy då. Det var tråkigt eftersom jag
spelat så pass länge. Just då kändes det som ett bra beslut, men när man ser och hör om innebandy så blir
man lite sugen. Men jag har inte tiden för det.

I och med skolbytet, byte Isabelle även lag. Nu tillhör hon Eskilstuna United. Hon tränar fyra gånger i veckan
och under säsongen är det dessutom en eller två matcher på helgerna.
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– Och med skolan så tränar jag på morgnarna så jag har dubbla träningspass nästan varje dag.

Hur är det?

– Det känns bra. De är ju inte direkt efter varandra. Det är en träning med skolan och en med laget.

Isabella säger att den dubbla träningsdosen har varit bra.

– På morgnarna är det mer teknisk träning, mer individuellt anpassad. Man lär sig mer. Det är inte bara att
spela match, som egentligen är det roliga.

United var inte det självklara valet när hon sökte gymnasieskola, utan hon tittade även på Nyköping och
Södertälje/Stockholm.

– Eskilstuna hörde av sig för något år sedan, men då spelade jag för New Mill, men nu hörde de av sig igen.
Jag valde Eskilstuna till slut eftersom jag tyckte det var bra stämning i laget. Jag skulle egentligen spelat i
F17-laget men jag blev uppflyttad i F19 i stället utan att de egentligen berättade det för mig innan.

Isabell har positionen mittforward men har nu flyttats ut till kanten eller linjen istället. Hon har spelat alla
matcher hon kunnat den här hösten och laget slutade på en fjärdeplats i F19 allsvenskan.

Även Rickhard Gårdman, IFK Gnesta, får ett stipendium från Lions. Han är ungdomsledare för innebandylag i
föreningen. Båda stipendiaterna kommer att få sina checkar vid julmarknaden på torget på söndag.
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